
MERKNAD TIL OMRÅDEREGULERING FOR MIDTMARKA OG ROTEMYRA 

Den planlagte kommunale veien over Hjelten vil være til stor ulempe for beboerne på Flatøy og 

spesielt for de som bor på Hjelten.  Vi har nå i flere perioder vert gjennom mye støy i forbindelse med 

tidligere arbeid utført på E39 og nye Hjelten bru.  Under arbeid med midt-delere på E39 ble det mye 

støy som gikk utover natte-søvn.   

Slik vi ser den planlagde veiløsningen, vil dette utgjøre en lang periode med mye støy både under 

byggingen og enda mer trafikkstøy når vegen er ferdig. Her er det snakk om 3000 husstander pluss 

skole, barnehage og annen næringsvirksomhet som da vil utgjøre store mengder trafikkstøy nær 

inntil eksiterende byggefelt på Hjelten pluss boligene på andre siden av Hjelten bru.  I tillegg vil det 

gå utover myke trafikanter som må krysse fotgjengerfelt på en sterkt trafikkert vei. Spesielt med 

tanke på at skolebarn må bruke denne veien for å komme til skolebussen.   

Her ber vi både Alver Kommune og Vestland fylke om ikke å godkjenne veg over Hjelten.   Det må 

være en mye bedre løsning at veien blir bygget fra Hagelsund broen mot Mitdmarka.  Det vil også 

skjerme Flatøy sine nåværende beboere for både mye trafikkstøy og dårlige og farlige trafikkfeller. 

Når det gjelder selve utbyggingen, så virker det helt unødvendig for Alver kommune å bygge denne 

«byen».  Vi mener det er rasering av et av de fineste tur- og rekreasjons området vi har i Alver 

kommune og vi ber innstendig politikerne i Alver kommune om ikke å gå inn for denne rasering av 

tur-området for mange av innbyggerne. 

 

Flatøy, 05.02.2020 

Hilsen Ingunn og Trygve Furnes 

 

 

 

 


